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Hei
 
Når vedtaket er kommet, og protestert på, så saknar ein generell informasjon.
 
Her er fleire spørsmål som kjem opp.
 
1. Fellingsavgift for kvotefri kalv? Skal valda kreva inn fellingsavgift, eller vil kommunen gjera dette sjølve 
for kalvar utanom tildelte kalvar? Og korleis skilla mellom kalv på kvote og fri avskyting kalv? 
2. Kompensasjon for ekstra jobb for valda, og då spesielt stor valda? Vald leiar og kasserar? Same 
kompensasjon som politikarane?
3. Ettersøkshund, som er eit krav, korleis har ein tenkt dette, då normalt sett er dette betalte etter 
kvotar og før jakta tar til.
4. Ein klage på vedtaket, som er allerede inne, stopper denne vedtaket, eller blir bare klagen overkjørt av 
politisk vedtak?
 
 
Som ein ser, så reiser det seg ein del praktisk spørsmål, som dei som har banka gjennom vedtaket ikkje 
har tenkt på.
Ein ber om svar på desse spørsmåla før jaktstart.
 
 
Mvh
 
Tore Kalleklev
Lonevåg hjortevald, ein del av Osterøy bestandsplanområde 
 
 


